
 
 

Dato: 29. januar 2024  
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Mødeleder: Majbritt 
Ordstyrer/tidsstyrer:  
 
 

Deltagere: Nathalie Albrechtsen, Majbritt Risager Knudsen, Nanna 
Hyldgaard Christoffersen, Jens Drustrup Thomsen, Sisse Søndergaard 
Larsson, Kirsten Bøjstrup, Nanna Dam, Henrik Johnsen, Peter Sørensen, 
Søren Jeppesen, Thomas Ravn Monjezi  
 
Fraværende:      
 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. 
 

Velkomst 
Valg af ordstyrer og 
tidsstyrer. 
 
Referat godkendes efter 
hvert punkt. 
 
 

2 min  
Majbritt er ordstyrer.  
 
  

2. Skolebestyrelsesvalg (O) 
og (B) 
Der skal være valg til 
skolebestyrelsen fra vores 
SI. SI-repræsentanter er 
valgt for en 2-årig periode. 
Lige nu har vi kun 1 
repræsentant for SI, nemlig 
Jens. Vi skal være 2. 
Valgbestyrelsen (Majbritt 
og Søren) laver plan jf. 
vedlagte bilag fra 
forvaltningen. 
Konstituerende møde skal 
holdes senest 14. juni, så vi 
skal fastsætte dato på dette 
møde. 
 

5 min.  
Søren orienterer.  
 
Konstituerende møde 10. juni kl. 17 (Det er muligt at deltage online)  
 
 
 
 
 
 

3. Princip for brug af 
skærme (B) og (D) 
Søren har udarbejdet 
forslag til digital politik, 
der er vedlagt som bilag. 
Forslaget er 2-delt. Første 
del handler om mobilbrug, 
Som aftalt på forrige møde 
ligger den del til drøftelse 
samt beslutning. 

45 min  
Bilaget gennemgås.  
 
Drøftelserne har håndtering og opbevaring som omdrejningspunkt. 
Hvordan gøres det mest hensigtsmæssigt.  
 
Elevrådet bakker op om princippet, men påpeger mulig udfordring 
ved betaling i boden. Lærerne har drøftet det og har fundet en 
løsning herpå.  
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 



 
Anden del er udkast til 
anvendelse af skærme og 
andre devices i 
undervisningen. Denne del 
har ikke været drøftet i 
bestyrelsen og er ment 
som et udgangspunkt for 
bestyrelsens drøftelse. 

Det drøftes hvorvidt det er nødvendigt at skrive 
sanktionsmulighederne fra nuværende princip ind i det nye. Vi tror 
på at det kan løses i samarbejde med elever og forældre.  
 
Princippet kan tages op igen efter behov, og ellers i samme frekvens 
som de øvrige principper.  
 
Princippet gøres gældende snarest muligt.   
 
Princippets 1. del vdr. mobilen vedtages ved afstemning. Søren 
tilretter enkelte formuleringer omkring elever med særlige behov. 
Derudover beholdes fremlagte formulering.    
 
Princippets 2. del gennemgås og drøftes. Heriblandt hvordan 
Fritterens aktiviteter kan inddrage skærmene og bruge dem i 
læringsøjemed. Her spiller hardware også en vigtig rolle.  
Der skal formuleres et afsnit omkring brugen af skærme i Fritter og 
dagtilbud.  
Peter tager det med til personalet og vender tilbage med et udkast.     
 

4. Samarbejde mellem 
skolen og AMU (O) 
Ledelsen vil fortælle om 
vores spændende 
samarbejde med AMU-
Nordjylland om vores 
projekt ”Marken” og 
Greenteam. 
 

15 min  
Thomas orienterer, og der er opbakning til at der arbejdes videre 
med projektet.  

5. ”Vores første 100 dage” 
(O) og (B) 
Ledelsen vil fortælle om et 
nyt koncept, som vi er ved 
at udvikle til 
gennemførelse i 
kommende 
børnehaveklasse. 
Det er tanken, at konceptet 
bl.a. skal styrke 
forældresamarbejdet, og 
det vil indebære flere 
forældremøder i første 
halvdel af skoleåret. 
Forældresamarbejdet er 
rammesat i 
skolebestyrelsens princip 
for forældresamarbejde, 
som vi med denne model 
vil komme til at udfordre. 
Derfor har vi brug for 
bestyrelsens samtykke til 
det. 

20 min  
Thomas orienterer, og der kommer flere rigtig gode inputs som 
tages med i den videre planlægning af konceptet.  
Konceptet forventes at skydes i gang i skoleåret 2024/2025.  
 
Der er opbakning til at gå videre med arbejdet.  
 
 



 
Nuværende princip 
vedhæftet. 
  

6. Udvikling af børnesyn 
(O) 
Alle skoler i Jammerbugt 
skal til at arbejde med 
børnesyn. 
På mødet fremlægges 
ledelsens procesplan. 
Denne indeholder et fælles 
møde mellem ledelse, 
personale og bestyrelse 1. 
maj kl. 17-20 
 

5 min  
Søren orienterer om procesplanen.   
 
 

7. Madordning i 
børnehaven (D og evt. B) 
På bestyrelsesmødet 
26.09.22 besluttede 
bestyrelsen dette: 
Det besluttes i enighed, at vi 
udskyder punktet og kigger 
på det igen når vores nye 
struktur er på plads.  
Bestyrelsen har altså 
besluttet, at der ikke er 
madordning fra august 
2023. 
Strukturen er nu på plads, 
så er det nu vi skal kigge på 
det igen? 
 

15 min  
Skolebestyrelsen er enige om at der fortsat ikke er madordning og at 
det tages op igen til efterårets. På den måde følger det det normale 
rul i kommunen.   
 
 
  

8. Indtryk fra landsmødet 
for skole- og forældre (O) 
Majbritt og Nathalie 
 

10 min Skolebestyrelsen orienteres.  
 

 Punkter til kommende 
møder: 
 

 Forslag om at Saltum skole skal være skofri frabørnehaveklasse-9. 
klasse. 
 

 

 


